
Skinnarvikens intresseförening 

Styrelsemöte 2021-08-03 
 

 

Plats: Messenger gruppmöte 

Deltagare: Magnus Eriksson, Jarl Risberg, Jens Lundsten, Åke Stridh, Gunilla Edvinsson, Reid 

Cederlund, Margareta Vogel 

 

 

1. Mötets öppnande  

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

2. Val av mötesordförande, mötessekreterare och justerare 

Till mötesordförande väljs Magnus, mötessekr Margareta och justerare Jens. 

 

3. Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående styrelseprotokoll 

Föregående protokoll per 2021-06-27 godkändes och lades till handlingarna. 

 

5. Årsmötet resultat 2021-07-18 – 31 

Det digitala årsmötet fick 69 deltagande fastigheter vilket medför beslutsmässighet. Tre 

synpunkter inkom som gäller hastighet, skymd sikt och ekonomi.  

- En fråga kring resultaträkningen gällde skillnad i resultaträkningen; varför intäkterna var lägre än 

året före. Detta beror på de extra insättningar som medlemmarna gjorde 2019–2020 som var en 

engångskostnad beslutad av årsmötet. 2020–2021 har en mer normal intäktssumma.  

- Röjning vid asfalt/grus-korsningen pga. dålig sikt önskas. Ett förslag är lyft och styrelsen hanterar 

och bearbetar frågan. Reid klipper lite småsly. I det långsiktiga arbetet får vi titta på om det är en 

trafiksäkerhetsfråga.  

- Medlem önskar hastighetsbegränsning till 30km/h med skyltar. Hastighetsfrågan är lyft tidigare. 

Vi äger inte rätt att reglera hastigheten med skyltar. Vi har fångat frågan, styrelsen undersöker 

alternativa lösningar för hastighetssänkning som t ex vägbulor.  

 

6. Konstituering av styrelsen - förslag 

Magnus Eriksson  Ordförande, vald av årsmötet  

Gunilla Edvinsson  Vice ordförande   

Jens Lundsten  Kassör  

Margareta Vogel  Sekreterare 

Jarl Risberg  Vice sekreterare, Webbansvarig, Medlemsregister  

Åke Stridh  Vägprojekt  

Reid Cederlund  Vägförman   

 

7. Styrelsens arbete/verksamhetsplanering 

- Genomgång budget Jens. Går igenom de stora kostnader som finns budgeterat för underhåll, 

men också olika småreparationer. Just nu finns 106 000 kr i kassan. I budgeten ryms löpande 



grusinköp till vägförbättring, skrapning månadsvis, grus på 3 badplatser, reparation av 

badtrappa, tryckimpregnerat virke för att förbättra vid badviken, hjärtstartarservice mm. 

 

- Vägar – kontinuerligt underhåll – Reid. Budget för skrapningar, saltning finns. Grövre 

buskklippning efter vägkanterna till hösten. Kantskärning av vägkanterna för bättre avrinning. 

När sommarsäsongen är över kommer Reid att ta itu med detta. Vi behöver även inköp av grus 

– finns i budget. Vinterväghållningsavtal finns. Potthål fylls kontinuerligt.  

 

- Vägförbättringsplanen – Åke. Normala åtgärder i år – en rad mindre åtgärder. Fix på många 

ställen – Åke sammanställer ett paket i september och tar in offert från Smean. Lutande 

mötesplatser, kantskärning, skyltsättning för ev. gupp. Då ska vi också diskutera var ev. 

vägbulor ska sättas.  

 

- Badplatser; bryggor, grus, säkerhet. Se ovan. Behovet av att tydliggöra våra trivselregler genom 

ytterligare skyltning har kommit upp och en skylt är uppsatt vid Eneholmsbryggan. Skyltens 

placering vid sandhögen är inte optimal och en möjlighet att flytta skylten till en bättre plats 

kommer att ses över. 

 

8. Övriga frågor 

Styrelsemedlem fick ett telefonsamtal sent på kvällen med förfrågan om koden på låset vid 

båtrampen, låset ska inte ha fungerat. En principfråga: Vem ska kontaktas? Styrelsens medlemmar 

finns med kontaktuppgifter på hemsidan. 

 

9. Tidpunkt för nästa möte 

Onsdag 29/9 kl. 19.00. Messenger. 

 

10. Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat och tackar för visat intresse. 

 

 

 

Margareta Vogel, sekreterare  Magnus Eriksson, ordförande 

 

 

 

Jens Lundsten, justerare 

 


